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Gemeente Westland en Westland Verstandig
Politieke zaken zijn niet altijd meteen even duidelijk, toch wil Westland Verstandig helderheid geven. In
begrijpelijke taal, aan alle Westlandse inwoners en ondernemers. Zaken die in de politieke pijplijn zitten,
moeten resoluut worden aangepakt en er zijn vele zaken die anders, beter en sneller geregeld kunnen
worden. Als u die mening ook bent toegedaan, laat het ons weten. Uw ideeën en suggesties zijn welkom,
grote en kleine. Wij kunnen ermee aan de slag. De uitwerking van uw idee of suggestie kan leiden tot
een betere leefsituatie van het Westland en haar inwoners.
Dus laat u horen, wij luisteren naar de burgers en treden daadkrachtig op.

https://mailchi.mp/d226050ad1be/nieuwsbrief-de-spiegel-van-westland-verstandig-editie-nr-10362657?e=[UNIQID]


Gemeente Westland
Naaldwijk, Honselersdijk, Kwintsheul, Wateringen, Poeldijk, Monster, Ter Heijde, Maasdijk,
’s-Gravenzande, Heenweg en De Lier.
Westland Verstandig wil alle inwoners van Westland vertegenwoordigen. Jong en oud willen wij
inspireren om een (politieke) mening te vormen. Uw input is daarbij onontbeerlijk. Zo ontstaat er een
scala aan standpunten waaraan een ieder zich kan spiegelen.

Westland Verstandig opent medio 2023 haar derde Burgerkantoor aan de
Herenstraat in Wateringen
Gezien de zeer grote toeloop bij onze twee Burgerkantoren in Naaldwijk en ‘s-Gravenzande zal
Westland Verstandig ook in Wateringen een Burgerkantoor gaan openen. Op die wijze zijn wij
gemakkelijk bereikbaar en inwoners en ondernemers zijn welkom tijdens een inloop op drie
middagen in de week. Ze kunnen dan praten met één van onze fractieleden. Daarnaast kan altijd
telefonisch een afspraak gemaakt worden. Hebt u ideeën, klachten of wilt u gewoon een kopje
koffie komen drinken, dan kan dat! Westland Verstandig wil altijd dichtbij zijn en geeft daaraan
met haar Burgerkantoren concrete invulling.
In De Lier gaan we 6 keer per jaar inloopmiddagen houden in ‘t Centrum. In Monster doen we dat
al in Fata Morgana en daar gaan we mee door.

 



Westland Verstandig houdt weer spreekuur in Fata Morgana op donderdag 11
mei 2023 tussen 15.30 uur en 17.30 uur
Op 11 mei a.s. houden fractie en wethouders van Westland Verstandig weer spreekuur in
Monster. Wilt u een keer met ons praten, hebt u concrete vragen, hebt u een probleem met de
gemeente, hebt u ideeën om Westland beter en mooier te maken of zijn er klachten, kom dan en
drink samen met ons een bakje koffie of iets sterkers.
U kunt ons natuurlijk ook altijd mailen (info@duijsens.net) of bellen (06-53401068).

 

Partijen tonen zich slechte verliezers inzake openhouden Waterman in
Wateringen
De fracties van VVD, GBW en LPF stemden tegen het amendement om zwembad de Waterman
open te houden. Zij hielden zich daarmee niet aan de belofte die eerder gedaan werd aan het
burgerinitiatief en aan de inwoners van Wateringen in 2013 en 2020.
Nu komen ze met een vreemde move. Ze vinden ineens dat het openhouden in strijd met de wet
is en beroepen zich daarvoor op een uitspraak van het College van Beroep voor het bedrijfsleven
van 9 augustus 2022. In plaats van positief in te steken op hun verlies proberen ze verwarring te
zaaien en zadelen ze het College op met extra werk. Ten onrechte overigens. Het College van
Beroep voor het bedrijfsleven oordeelde -op verzoek van de ACM trouwens- over een geval dat
een gemeente ten onrechte aan een commercieel bedrijf een exploitatiebijdrage betaalde en de
gemeente niet stelde dat dat was voor een maatschappelijke activiteit.
Het geval van de Waterman ligt natuurlijk anders en dat weten -hopen we- de 3 partijen natuurlijk
ook. Waarom dan nu trachten een onjuist beeld te scheppen en weer om aandacht vragen? De



Waterman is duidelijk een heel ander geval! Het burgerinitiatief is geen commerciële activiteit en
ook geen commerciële exploitant. Voorts houdt de Waterman zich wel bezig met een
maatschappelijke activiteit voor Wateringen.
Wellicht ook goed dat de vragenstellers even kijken naar de wijze waarop de andere zwembaden
in Westland -terecht overigens- net als alle zwembaden in de rest van Nederland, door de
gemeente financieel ondersteund worden.

Fractie van Westland Verstandig neemt afscheid van raadslid Van Vliet
Op donderdag 30 maart 2023 heeft Westland Verstandig bijgaand besluit genomen en mevrouw
Van Vliet uit de fractie van Westland Verstandig gezet. Tevens is haar verzocht haar zetel ter
beschikking te stellen en Jan de Nooy, nr. 12 op onze kandidatenlijst en nu fractie-ondersteuner,
deze zetel in te laten nemen.
 
De redenen van de beëindiging van haar lidmaatschap van de fractie kunt u lezen in bijgaand
besluit.
 
Mevrouw Van Vliet past –kort gezegd- niet bij Westland Verstandig, hetgeen het afgelopen jaar
gebleken is. Mevrouw Van Vliet acht het voldoende dat zij vergaderingen van de Raad bijwoont.
Voor het overige wenst zij geen fractievergaderingen of andere bijeenkomsten bij te wonen en
dat is al de situatie vanaf de start van deze raadsperiode.
 
Westland Verstandig heeft getracht daarin verandering te brengen, maar mevrouw Van Vliet is
niet te bewegen meer tijd en energie in het raadswerk te stoppen. Daarnaast deden zich –bij
pogingen om daar verandering in te brengen- een aantal vervelende incidenten voor rondom
mevrouw Van Vliet.
 
Westland Verstandig legt voor bestuurders en ook voor anderen de lat hoog en zij doet dat ook
voor zichzelf en ook voor de leden van de fractie.
 
Nu ondanks pogingen geen gedragsverandering zichtbaar is, is voor mevrouw Van Vliet niet
langer plaats binnen de fractie en vandaar het besluit. Wij betreuren dat uiteraard zeer en wij
hadden gehoopt toch tot een werkbare situatie te komen waarbij een wijziging van instelling van
mevrouw Van Vliet zou kunnen worden bereikt, maar helaas is dat niet mogelijk gebleken. We
hopen dat zij haar zetel, die tot stand kwam door het vertrouwen van onze kiezers in Westland
Verstandig, opgeeft.
 
Namens de voltallige Fractie, Raadsondersteuners en Bestuur van Westland Verstandig,
Peter Duijsens,
Fractievoorzitter

 
Besluit van fractie en bestuur van Westland Verstandig om A. van Vliet uit de fractie van
Westland Verstandig te zetten per direct en tevens haar te verzoeken haar zetel op te geven,
waardoor nr. 12 van de kandidatenlijst de heer Jan de Nooy haar plaats in de Raad inneemt.
 
Overwegende: 

sedert haar benoeming als raadslid mevrouw Van Vliet zich distantieert van het werk wat
van een gekozen raadslid mag worden verwacht en behalve aanwezigheid tijdens



raadsvergaderingen, zij niets doet en geen enkele vergadering van de gemeente en/of
fractie bijwoont en taal noch teken geeft;
vele pogingen zijn ondernomen door diverse raadsleden, fractieleden van Westland
Verstandig en het bestuur om verbetering te brengen in gedrag en houding om aan de rol
van volksvertegenwoordiger van mevrouw Van Vliet de inhoud te geven die daarbij hoort;
ook vanuit het bestuur van Westland Verstandig getracht is tot een gesprek te komen,
hetgeen steeds werd afgehouden en zelfs op een aantal afspraken zonder kennisgeving
niet werd verschenen;
ondanks vorenstaande pogingen geen enkele verbetering of zelfreflectie zichtbaar was en
voortgegaan werd met het enkel bezoeken van raadsvergaderingen en geen sprake was
van enige betrokkenheid bij Westland Verstandig en geen concrete invulling gegeven werd
aan het zijn van volksvertegenwoordiger;
communicatie niet mogelijk was vanwege de onwil van mevrouw Van Vliet om met fractie /
fractieleden en/of bestuur vanaf de start van deze bestuursperiode de situatie te
bespreken of actiever te worden;
ook fractievergaderingen, commissievergaderingen, interne scholing voor nieuwe
raadsleden, wekelijks vele bijeenkomsten met inwoners, zonder kennisgeving niet werden
bijgewoond door mevrouw Van Vliet;
op verzoeken om reactie door haar geen enkel antwoord werd gegeven;
op afspraken om dit te bespreken niet verschenen werd;
op 24 oktober 2022 een van de kant van mevrouw Van Vliet met de fractievoorzitter
gevoerd telefoongesprek van 1.5 uur -omdat fysiek geen bijeenkomst vanuit mevrouw Van
Vliet mogelijk was omdat ze steeds aangaf verhinderd te zijn en dat gedurende vele
weken- waarbij ook aanwezig waren 2 fractieleden, duidelijk maakte dat de verwachte
inzet als raadslid niet geleverd zou gaan worden en mevrouw Van Vliet fors
grensoverschrijdende uitlatingen deed naar fractieleden en haar app blokkeerde richting
een groot deel van de fractie;
diverse malen door fractieleden werd vastgesteld tot 24 oktober 2022 dat door mevrouw
Van Vliet opgegeven redenen van verhindering feitelijk onjuist waren en die fractieleden
daardoor ernstig teleurgesteld waren;
na 24 oktober 2022 vanuit diverse fractieleden getracht werd -op avonden dat
raadsvergaderingen gehouden werden, want ander contact was niet mogelijk- haar te
bewegen meer betrokkenheid te tonen bij het zijn van volksvertegenwoordiger, hetgeen
echter geen enkel resultaat opleverde;
sedert oktober maar ook daarvoor al geen contact meer was en ook niet mogelijk was
tussen mevrouw Van Vliet en de fractie en diverse leden;
inmiddels we in deze bestuursperiode een jaar onderweg zijn;
de fractie meent dat bij een positief kritische blik op het gemeentebestuur past dat de
fractie ook kritisch is op de inzet van zichzelf en van haar leden. Daarvoor zijn we gekozen
en die inzet mag ook voor onze inwoners verwacht worden;
het het gemakkelijkst zou zijn om mevrouw Van Vliet te laten doorgaan met alleen het
bezoeken van de raadsvergaderingen gedurende de komende jaren, maar dat Westland
Verstandig dat niet gewenst en niet langer acceptabel acht, omdat een gekozen raadslid
verplichtingen heeft die zij ook verschuldigd is aan de kiezers en inwoners van Westland;
de fractie en voorzoveel nodig bestuur actie wenst en niet op deze wijze wil doorgaan met
een fractielid, temeer ook vanwege het afbreukrisico en het goede voorbeeld dat we
moeten geven;
inmiddels ook de leden van Westland Verstandig de fractie erop aanspreken dat mevrouw
Van Vliet niet zichtbaar is en nooit ergens aanwezig is;



raadsleden een goede vergoeding krijgen vanuit de gemeente om hun raadswerk goed te
vervullen en met alleen het bezoeken van raadsvergaderingen geen correcte invulling
wordt gegeven aan het werk als raadslid, zeker bij een fractie als Westland Verstandig die
24/7 voor onze inwoners klaarstaat in en buiten onze Burgerkantoren;
meerdere keren mevrouw Van Vliet vanuit de fractie erop is aangesproken dat dit niet de
juiste wijze was van acteren van een raadslid, maar mevrouw Van Vliet afwijzend en
afkeurend reageerde en aangaf dat ze enkel raadsvergaderingen belangrijk vindt en de
rest “onzinnig geneuzel”. Voorts werden bij herhaling opmerkingen gemaakt over
Westlandse aangelegenheden die echt niet kunnen;
fractie ondersteunend lid Jan de Nooy, nummer 12 op de kandidatenlijst. zich de afgelopen
tijd uitstekend heeft ingezet in de fractie / commissievergaderingen en bereid is de zetel
van mevrouw Van Vliet in te nemen;

Verder overleg over dit besluit ofwel kenbaar maken van het voornemen om dit besluit te nemen
is om die reden alleen al niet gewenst en nodig, omdat toch geen enkele verbetering in gedrag
en houding te verwachten is.
 
Tijdens de fractievergadering van 30 maart 2023 te 18.00 uur is dit besluit genomen. Alhoewel
uitgenodigd, is mevrouw Van Vliet niet verschenen en heeft zij ook geen bericht van verhindering
gegeven.
 
Het besluit is haar inmiddels medegedeeld.
 
Besluit:

1. Mevrouw Van Vliet met onmiddellijke ingang uit de fractie van Westland Verstandig te
zetten, vanwege al hetgeen in dit besluit overwogen is en dat in onderlinge samenhang
bezien;

2. Dit besluit bekend te maken aan de burgemeester / het College / de Raad en derden;
3. Mevrouw Van Vliet te verzoeken haar raadszetel op te geven, zodat Jan de Nooy die kan

gaan innemen, mede gezien ook het gegeven dat ze bij lange na niet de kiesdeler haalde
bij de verkiezingen in maart 2022 en de zetel te danken heeft aan de op de lijst
uitgebrachte stemmen.

Namens de voltallige fractie van Westland Verstandig, behoudens mevrouw Van Vliet zelf,
inclusief de 3 fractieondersteuners.
 
Het Bestuur van de Vereniging Westland Verstandig



Reactie naar WOS inz. Van Vliet
Wellicht kort. We vinden de berichten van Van Vliet apert onjuist. Dat moet ze zichzelf ook
realiseren. We hebben even getwijfeld of we wel moeten reageren. We hebben gemeend dat wel
te doen. We staan voor openheid en eerlijkheid.
 
Klopt als Van Vliet aangeeft dat ze niet werd gehoord, maar dat kwam omdat ze er nooit was.
Niet bij fractievergaderingen, niet bij commissievergaderingen, niet bij raadsinformatieavonden,
niet bij ledenvergaderingen en ook niet bij bijeenkomsten van de fractie met inwoners /
verenigingen / bedrijven. Ook op verzoeken om reactie van fractieleden was zij de enige die
nergens op reageert. Op alles is zij geregeld aangesproken door mij en ook de fractieleden.
Zonder enig resultaat, niet anders dan dat zij successievelijk alle apps / Facebook naar
fractieleden blokkeerde. Ikzelf werd geblokkeerd op 23 oktober toen ik erg aandrong op een
gesprek met haar en het bestuur. Daarna kon geen contact meer met haar verkregen worden. Op
mails werd door Van Vliet geen enkele keer gereageerd evenmin op verzoeken in de groepsapp.

Dit gedrag stelde ons erg teleur, want we gaven Van Vliet het vertrouwen en bleven dat geven
totdat het -naar de mening van fractie en bestuur- echt niet meer kon en we het jegens onze
kiezers niet meer konden verdedigen. We kregen geregeld navraag over haar afwezigheid van
leden / kiezers / andere fracties.
 
Juist is dat Van Vliet bij de start van de bestuursperiode wel eens aanwezig was bij
commissievergaderingen, maar dat was sporadisch en na een tijdje kwam ze echt nergens meer,
behalve de Raad.
 
We hebben daarnaast nog een aantal gronden genoemd waarom het lidmaatschap van de fractie
diende te eindigen.
 
Van Vliet gaat nader in op het verwijt van grensoverschrijdend gedrag. Genoemd kan worden,
maar er is meer:

het maken van denigrerende opmerkingen over een groot aantal fractieleden tijdens het
zeer lange telefoongesprek op 22 oktober 2022 wat, buiten mij, door 2 fractieleden werd
gehoord;



het tientallen keren liegen in het begin van de bestuursperiode over reden van
verhindering. Daarna informeerden we niet meer, want we wisten toch dat ze niet kwam en
dat had dus geen zin;
het niet verschijnen op een afspraak met de voorzitter van bestuur en voorzitter fractie in
de Kreek op 20 oktober met de schokkende opmerking op 22 oktober dat ze niet de Kreek
wenste te bezoeken “omdat daar mensen worden vermoord”. Onze fractie vond dit bericht
zeer schokkend gezien onze standpunten;
via sociale media die niet op haar naam stonden een andere kandidaat benaderen met
seksueel getinte opmerkingen;
het doen van uitlatingen over fractieleden die -zacht gezegd- niet positief zijn;
niet benaderbaar zijn voor redelijk overleg door andere fractieleden en mij.

 
Tenslotte: het voorbeeld wat ze aanhaalt over de energiecrisis speelde op 23 oktober en ik
verzocht haar concrete voorbeelden te geven. Dat deed ze niet en verwees naar andere leden
van Westland Verstandig die hun inbreng al hadden geleverd. Daarna werd ik op app
geblokkeerd. Het zelf brengen van een brief vanuit de Raad naar het Kabinet was al eerder
gepland, maar kon niet omdat het Kabinet / Tweede Kamer pas maanden later de brief in
ontvangst kon nemen. Daarom besloot de Raad de brief maar te verzenden. Dat heb ik haar
voorgehouden en daar nam ze genoegen mee. Zelf suggereerde ze dat we binnen een week
koning Willem-Alexander naar Westland moesten halen want dan deden we tenminste wat! Dat
vond ik geen goed en uitvoerbaar idee en dat heb ik ook aangegeven. Tja ..
 
Als er nog vragen zijn, dan hoor ik graag.

Westland Verstandig wil actie vanuit de gemeente voor het centrum van
Monster
Westland Verstandig vind dat het centrum van Monster dringend om aandacht vraagt, zowel voor
wat betreft onderhoud als voor wat betreft verdere structurelere aanpak. Ook vindt Westland



Verstandig dat het Kerkplein gezelliger gemaakt moet worden en het verzoek van Hop om daar
een terras te hebben in het voorjaar en de komende zomer, dient toegestaan te worden in het
belang van het centrum van Monster. Daar maakt Westland Verstandig zich hard voor en daar is
ook inmiddels een rondvraag voor gesteld. Westland Verstandig ondersteunt van harte de
enquete zoals die thans wordt gehouden onder de inwoners om dat terras te verkrijgen. Het
bevreemdt dat het gemeentebestuur daaraan niet wil meewerken.
Ook het opknappen op korte termijn, dus in het voorjaar, van het centrum van Monster ligt in de
rede. Het komen met een plan voor parkeren, een betere inrichting, een betere doorstroming van
het verkeer en gezelliger maken van het centrum van Monster, moet realiteit worden. Na ’s-
Gravenzande en Naaldwijk is nu zeker Monster aan de beurt.

Westland Verstandig biedt College en Raad suggesties voor een beter beheer
en onderhoud van onze begraafplaatsen aan
Westland Verstandig hield samen met inwoners een schouw in januari 2023 op onze 6
begraafplaatsen. Daarnaast ontving de fractie heel wat mails van inwoners met ideeën en zaken
die niet op orde zijn.
Zoals eerder beloofd hebben we 15 aanbevelingen opgesteld, die direct of op korte termijn ook
uitvoerbaar zijn.
Het doel van Westland Verstandig is om deze voor veel van onze inwoners belangrijke stille
groene plekken nog aantrekkelijker en mooier te maken. Daarnaast wordt in dit voorjaar met het
College van gedachten gewisseld over de tarieven.
Westland Verstandig wil dat het College ieder jaar een schouw houdt op de begraafplaatsen en
onze inwoners dan de gelegenheid te geven wensen te melden, die dan door de gemeente
worden opgepakt.
De rapportage en de aanbevelingen kunt u hieronder bekijken.
 

Westland Verstandig grijpt in en zorgt weer voor rust op het vlak van de WMO
in Westland. Extra kwartiertje voor koffie komt er per 1 januari 2024

Bevindingen Schouw begraafplaatsen door Westland Verstandig

https://mcusercontent.com/c07af3e4ecb3dcc8ca0b2ca83/files/f4fdb3cd-2564-b68c-83b2-0b66dc6f289b/Bevindingen_van_de_Schouw_door_WV_van_de_6_Westlandse_openbare_begraafplaatsen_5_4_23.pdf


In de vorige bestuursperiode namen CDA en LPF het besluit om huishoudhulp niet meer per uur
te gaan toekennen, maar “schoon en leefbaar huis” als uitgangspunt te nemen. Westland
Verstandig was daar fel op tegen omdat daarmee de inwoners te veel afhankelijk zijn van de
zorgaanbieders, die vrij spel hebben en de inwoners geen enkele zekerheid geeft over de uren
dat een huishoudelijke hulp bij hen aanwezig is. Die vrees kwam helaas uit. Gelukkig hebben we
dat kunnen corrigeren doordat onze wethouder Rombout de gevolgen introk, die een direct
gevolg zijn van verkeerde besluiten uit het verleden. Een ieder die gekort werd op uren krijgt die
weer terug! Helaas was daar wel enige tijd voor nodig en dat had eerder gemoeten en dat ging
dus niet goed!
Laten nou vooral CDA, LPF en CU-SGP die kilo’s boter op hun hoofd hebben vanwege
verkeerde keuzes, zoals resultaatgericht werken, forse kritiek hebben en daarvoor een extra
raadsvergadering nodig hadden. Eerst zelf de ellende veroorzaken en als die ellende dan blijkt,
kritiek hebben op de partij die in staat bleek de veroorzaakte ontevredenheid bij inwoners weg te
nemen. Politieke spelletjes noemen we dat en een storm in een glas water! Zonde van de tijd
voor een vergadering die verder niets opleverde.
Gelukkig werd de motie van Westland Verstandig wel aangenomen om in de 2e helft van 2023
alvast voor te bereiden om per 1 januari 2024 direct in te voeren het extra kwartiertje voor het
drinken van een kopje koffie van de zeer gewaardeerde huishoudhulp met de zorgvrager.
Daarmee had de extra raadsvergadering toch nog enige zin, alhoewel CDA, LPF, CU-SGP, D66,
FvD, GroenLinks, PvdA tegen de motie stemden en dus blijkbaar dat kwartiertje niet nodig
vinden. Tja … helaas nog niet geleerd wat goed is voor onze inwoners die hulp nodig hebben!

Westland Verstandig blijft tegen komst van bijna 700 arbeidsmigranten in De
Lier. Er zijn betere en snellere oplossingen
Het vorige College nam een fout besluit en dit College en in het bijzonder Wethouder Varekamp
bevestigen na terechte bezwaren van vele buurtbewoners dat foute besluit.
Waarom foute besluit. 3 redenen:

1. Het plan is veel te groot, ligt verkeerd en heeft de omvang van het dorp Ter Heijde. Er zijn
voorts al heel veel arbeidsmigranten gehuisvest in en rondom De Lier, vandaar de 2
Poolse supermarkten.

2. Het collegebesluit geeft aan dat er geen sprake is van een stedelijke ontwikkeling in het
tuinbouwgebied. Terecht dacht de onafhankelijke bezwaarschriftencommissie van
Westland daar anders over en vond het besluit onjuist. Het College gaf niets door aan de
Raad en ging shoppen bij een andere adviseur die bijna hetzelfde oordeelde als de
bezwaarschriftencommissie. Ook dat advies werd niet met de Raad gedeeld. Wij
raadsleden moesten het plotsklapse collegebesluit in de krant lezen. Wie heeft dit
gestuurd? Het gevolg is een jarenlang durende procedure en dus geen bed!

3. Op het perceel -waar nu nog een oude kas op staat - is al meerdere keren een bod
gedaan door een van de aangrenzende tuinbouwbedrijven. Daar werd niet op ingegaan.
De rol van Glastuinbouw Westland is ook een bedenkelijke!

 
In de Raad van 19 april kwam plotsklaps een aantal partijen met een motie die het (foute)
collegebesluit zou moeten steunen. Die motie werd door de meerderheid van de Raad gesteund.
Vreemd en onacceptabel als dat tijdens een gerechtelijke procedure gebeurt. De bezwaarmakers
worden niet serieus genomen. Ook vreemd gezien het coalitieakkoord van de coalitiepartners.
Als ooit een planologisch besluit genomen moet worden door de Raad dan zal Westland
Verstandig onze coalitie partners aan het coalitieakkoord houden. Een motie zijnde een wens van
de Raad is een dergelijk besluit nog niet!



 
Een van de raadsleden die tegen de motie was gaf terecht aan zich af te vragen in hoeverre het
aangeboden  kerstpakket  door de ontwikkelaar Tradiro (geweigerd door Westland Verstandig en
Forum) eind vorig jaar en de intensieve lobby van dat bedrijf richting de raadsfracties van invloed
waren op hun stemgedrag. Nu is het afwachten of de meerderheid van de Raad ook nog achter
het collegebesluit staat als de rechter dat besluit vernietigt.
 
Overigens zien we in de tussentijd geen enkele voortgang in de huisvesting op de bedrijven. 14
aanvragen worden door dit College en deze Wethouder Varekamp moedwillig tegengewerkt.
Bekend is dat Glastuinbouw Westland dat niet wil en blijkbaar laat Wethouder Varekamp de oren
hangen naar deze organisatie. Wel wordt bij de Horti Campus snel -in 2024-
arbeidsmigrantenhuisvesting gerealiseerd. Dat is een van onze ideeën om in de vraag naar
arbeidsmigrantenhuisvesting te voorzien samen met de realisering starterswoningen voor onze
inwoners.

Burgerkantoren Westland Verstandig geopend
Wilt u met één of meer fractieleden een gesprek, kom langs. U kunt altijd ook een afspraak
maken per telefoon of per mail of app. U kunt dan klachten / meldingen doen, maar zeker ook
goede ideeën doorgeven voor een betere gemeente Westland. Of kom gewoon een bakkie doen
en laat u bijpraten over onze ambities en plannen voor de komende tijd!
Het Burgerkantoor 's-Gravenzande aan het Marktplein 10 is open op werkdagen tussen 13.00
uur en 15.00 uur. Het Burgerkantoor Naaldwijk aan de Prinses Julianastraat 43a is open op
dinsdag-, woensdag- en donderdagmiddag tussen 13.00 en 15.00 uur. Ook daar kunt u altijd een
afspraak maken voor een andere dag en tijdstip.
Wilt u contact met ons, dat kan: Westland Verstandig, Pr. Julianastraat 43a, 2671 EH Naaldwijk /
06-53401068 / mail info@duijsens.net. Zie: www.westlandverstandig.nl.

mailto:info@duijsens.net
http://www.westlandverstandig.nl/


Wij gaan langskomen bij u
Westland Verstandig weet graag wat er leeft bij
de inwoners. Wij gaan de Westlandse dorpen in
om te horen wat er leeft, wat nog beter kan en
welke informatie ontbreekt. Onze
vertegenwoordigers komen dan langs.
 

En wat nu?
In Westland is op veel gebieden nog erg veel
werk aan de winkel. Uiteraard zijn we trots op
Westland en haar inwoners. Dat maakt ook dat
we de bestaande vraagstukken nu moeten
beetpakken en niet naar de toekomst moeten
doorschuiven. Belangrijk voor jong en oud en
iedereen daartussen.
 
 



Inschrijven. Wilt u, vrienden / kennissen/
familie de Spiegel ook ontvangen, geef
bericht!
Wilt u graag op de hoogte zijn van de laatste nieuwtjes van
Westland Verstandig, schrijf u dan in om deze SPIEGEL
VAN WESTLAND te ontvangen. Dat kan door naar onze
website te gaan of per mail of telefonisch of bij een bezoek
aan één van onze Burgerkantoren. U ontvangt dan
geregeld de SPIEGEL in uw mailbox. Wilt u ideeën,
suggesties of opmerkingen maken, laat het ons weten. 

Indien u geen
e-mail meer
wenst te
ontvangen
(AVR/GDPR)
gaarne melden.
Bij voorbaat
dank!

Tel.nr. 06-53401068 mail: info@duijsens.net
website: www.westlandverstandig.nl 
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Wil je iets aanpassen aan het ontvangen van onze emails?
Je kan de instellingen hier updaten of je uitschrijven van deze
lijst.

 

Westland Verstandig
Burgerkantoor Naaldwijk
Pr. Julianastraat 43a, Naaldwijk
Geopend op dinsdag-, woensdag- en donderdagmiddag tussen
13.00 uur en 15.00 uur

Burgerkantoor ’s-Gravenzande
Marktplein 10, 's Gravenzande
Geopend op werkdagen tussen 13.00 en 15.00 uur.

U kunt uiteraard altijd bij ons een afspraak maken voor een
gesprek. U kunt dat via e-mail adres of telefoonnummer 06 -
53401068 doen.

https://www.facebook.com/westlandverstandig
https://twitter.com/wverstandig
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